
 

 

 
REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Referat 
 

Mødedato 

6/12-2023 
Mødested/lokale 

M1 
Mødet påbegyndt kl. 

18.00 
Mødet afsluttet kl. 

20.00 
Deltagere  

Forældrevalgte: Maria Skovbjerg, Pia Gasberg, Marianne Madsen, Jan Bredvig, Ruby Hjort, Rasmus 
Hartvigsen, Pernille Nielsen  
 
Medarbejdervalgte: Henry Hansen, René Winther  
 
Elevvalgte: Nikolaj Lisjuks og Adam Fuad Farah 
Fraværende 

Pernille, Nikolaj, Adam. 
 

Dato 

28-11-2023 
Referent 

Jesper Bruselius 
Direkte telefonnr. 

24989729 
Journalnr. 

17.01.01-G01-1-23 
 
1. Velkommen v. formanden (5 min) 

Tak 
 

2. Godkendelse af dagsorden (5 min) 
Godkendt 

 
3. Høringssvar på baggrund af bebudede besparelser på skoleområdet (bilag) 35 min 

Bilag gennemgås og der tages stilling til, om bestyrelsen vil fremkomme med et høringssvar og hvad 
det skal indeholde. 
 
Noter: 
Jobmarkedet er stærkt udfordret og reduktioner vil ikke give lyst til uddannelser indenfor området der 
påvirkes af nedskæringer. 
 
Skolerne er fødekanal til ungdomsuddannelserne, hvilket vil give større problemer senere. 
 
Arbejdet på den lange bane vil give langsigtede konsekvenser på et område, hvor vi i Vejle er meget 
under gennemsnittet af midler afsat til området. 
 
En positiv investering i daginstitutioner og skoler, vil give positive evner til at kunne begå sig i det 
danske samfund. 
 
Specialområdet er et område der findes, fordi alle børn har ret til det rigtige tilbud, hvor de kan 
rummes og udvikle sig fagligt og socialt. 
 
Ruby ser på barnets lov. 
 
Pia og Jan ser efter noget forskning. 



 

 

Formand og næstformand udarbejder et udkast som rundsendes og i sidste ende sendes til LV, som 
sætter på skolens brevpapir. 

 
4. Gennemgang af antimobbestrategi (bilag) 15 min 

Antimobbestrategien er endnu engang blevet opdateret, så den nu følger gældende lovgivning.  
Strategien gennemgås, drøftes og godkendes. 
 
Drøftet. Forslag om at ”forældre” kommer øverst. Vi starter indad og arbejder udad. 
Den er godkendt. 
 
 

5. Evaluering af markedsdagen den 2/9 (20 min) 
Overblik over aktiviteterne 
Informationstidspunkt 
Placering af markedsdagen fremover 
Klasseklasse-økonomi 
 
Der er ikke overblik over aktiviteterne, ofte efterspørges dog en pølsebod! Det er en rigtig dejlig dag, 
hvor mange forældre kommer. Det var rart at vi kunne se hvad eleverne er optagede af, se udstillinger 
mm. Et (større) program og en konferencier kunne være rart. Det virker godt, at I som skole gerne vil 
bruge ressourcer på sådan en dag. Det var dejligt at lærerne og pædagogerne var med. Det var svært 
at nå at være klar til dagen, så kort efter sommerferien. Hvor årgange er nye giver det udfordringer, 
hvis det er efter sommerferien. 
Bestyrelsens rolle skal afspejle at det er forældrenes dag. 
Vi bakker op om, at markedsdagen afholdes ultimo maj, primo juni. Skolen vil gerne sætte en dato. 
 
Drøftelse af klassekasser. Dette emne forberedes og tages op senere til et skolebestyrelsesmøde.  
 
 

6. Brugen af AULA  
Kommunikationsplatformen AULA er et varmt emne for tiden, selv statsministeren har nævnt 
platformen i sin åbningstale 😊 
Der ønskes en drøftelse af følgende: 
Erfaringer med AULA 
Forældres forventninger til skolens brug af AULA 
Skolens forventninger til forældres brug af AULA 
 
Udsættes 
 
 

7. MOT (10 min) 
Søndermarksskolen er nu certificeret som MOT-skole. Der gives information om formål og omfanget af 
undervisningen. 
 
Lone gjorde rede for konceptet, som er udviklet i Norge, og som vi allerede oplever effekt af. 
 

8. Nyt fra: (15 min) 
Formand / næstformand 
Intet 



 

 

 
Ledelse 
Byggeriet er gået til Plus Arkitekterne, vi bygger gymnastiksalen om til et unge miljø og derudover 
bygges en tilbygning ved siden af. 
Henvendelser fra naboer vedr. affald. 
 
Forældre 
Det opleves som svært at låne lokaler af skolen, så vi kan afholde sociale arrangementer lige når 
SFO´en slutter. 
Det undrer at der kan være idræt ude efter efterårsferien. 
 
Medarbejdere 
Intet 
 
Elever 
Intet 
 
Vandrørene 
De er frosset til 

 
 
 
 
 
 
 
 


